



MØTE I SST

07.09.2018 KL 14:15

Rom Ø033 – STUDIESTED RENA

PROTOKOLL



TIL STEDE UNDER MØTET:

MED STEMMERETT:

BLÆSTAD: Torje Martnes

ELVERUM: Hans Marius Vasaasen

HAMAR: Per Andreas Frøiland

LILLEHAMMER: Emily Johnsson

RENA: Mailén Leithe

AU: Lisa Marie Mandfloen

UTEN STEMMERETT:

AU: Torun Isfeldt, Arild Johannessen, Bård Ræstad

KK:

VK:

Stab: Erling Relling

Gjester:

FRAVÆRENDE UNDER MØTET:

EVENSTAD: Håkon Bjørnstad

STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET

POSTBOKS 400

2418 ELVERUM

✦ stinn@inn.no ✦ www.stinn.no

✦ kk.stinn@inn.no

✦ vk.stinn@inn.no

✦ blastad.stinn@inn.no

✦ elverum.stinn@inn.no

✦ evenstad.stinn@inn.no

✦ hamar.stinn@inn.no

✦ lillehammer.stinn@inn.no

✦ rena.stinn@inn.no



Saksliste

Saksnummer	Sakstittel	Sakstype
SST-01/18	Konstituering	V
SST-02/18	Behandling av protokoll fra siste møte	V
SST-03/18	Orienteringer	O
SST-16/18	Status i Høgskolens arbeid med Universitetssøknad og implementering av Kvalitetssystemet	O
SST-17/18	SHOT-undersøkelsen	O
SST-18/18	Møteplan for SST	V
SST-19/18	Opplæring av studentrådsstyrene	D
SST-20/18	Internasjonale studenter og StInn (tidligere internasjonale studenter)	V
SST-21/18	Diskutere endring av vedtak § 8.6 Vedtaksdyktighet	D
SST-22/18	Behandle saker til PM4	V

- V:** Vedtakssak
O: Orienteringssak
D: Diskusjonssak
VA: Valg

SAKSLISTE



Tid	Sak	Detaljer	Ansvarlig/ behandler
14:15	Møtestart		Arild J
14:15	SST-01/18		Arild J
14:18	SST-02/18		Arild J
14:20	SST-03/18		
14:30	SST-16/18		Stine G
14:45	SST-17/18		Lisa M
15:00	Pause		
15:10	SST-18/18		Lisa M
15:25	SST-19/18		Lisa M
15:45	SST-20/18		Lisa M
16:05	Pause		
16:15	SST-21/18		Emily J
16:45	Pause		
17:00	SST-22/18		
17:45	Møtekritikk		Lisa M
18:00	Hjemreise		

SST-01/18 Konstituering

SAKSFREMLEGG:

Innkalling, saksliste og tidsplan skal behandles, samt at møteleder, protokollfører og to personer til å signere protokoll for møtet må velges.

INNKALLING:

Innkalling ble sendt ut pr e-post 03.09.2018

SAKSLISTE

Sakspapirer inkludert saksliste ble sendt ut pr e-post 03.09.2018.

TIDSPLAN:

Tidsplan ble sendt ut pr e-post 03.09.2018

SIGNATUR AV PROTOKOLL

To medlemmer foreslås og velges under møtet

BEHANDLING AV FRAVÆR

Fravær må meldes i forkant av møtet til fungerende nestleder Arild Johannessen

FORSLAG TIL VEDTAK:

- 01: Innkalling godkjennes
- 02: Saksliste godkjennes
- 03: Medlemmene av møteledelsen velges som tellekorps
- 04: Arild Johannessen velges som møteledere
- 05: Randi Kirkeby velges til å føre protokoll

VEDTAK:

- 01: Innkalling godkjennes
- 02: Saksliste godkjennes
- 03: Medlemmene av møteledelsen velges som tellekorps
- 04: Arild Johannessen velges som møteledere
- 05: Erling Relling velges til å føre protokoll
- 06: Emily Johansson og Per Andreas Frøiland velges til å signere protokollen

Det ble uttrykt ønske om at tidsplanen fremover skal inneholde både saksnummer og sakstittel for at man skal få en bedre oversikt.



SST-02/18 Behandling av protokoll fra siste møte

SAKSFREMLEGG:

Protokoll fra siste møte (18.05.2018) skal behandles.

Protokoll fra møtet 18.05.2018 ble sendt ut sammen med sakspapirene pr e-post 03.09.2018.

FORSLAG TIL VEDTAK:

01: Protokoll fra møtet 18.05.2018 godkjennes

VEDTAK:

Protokoll fra møtet 18.05.2018 ble godkjent

SST-03/18 Orienteringer

SAKSFREMLEGG:

SST sine melemar orienterar munnleg om nyhende frå sitt arbeidsområde og andre saker som er relevant for sentralsyres arbeid. Framtidige saker som skal behandlast i SST er anbefalt å orienterast om her.

- Arbeidsutvalet
- Lillehammer
- Hamar
- Evenstad
- Elverum
- Rena
- Blæstad

FORSLAG:

01: Sentralstyret tar orienteringene til etterretning.

VEDTAK:

01: Vedtatt

ORIENTERINGER:

Arbeidsutvalget:

Det er gjennomført opplæring av tillitsvalgte på alle studiesteder. Det var varierende oppmøte, men med tanke på omstendighetene oppleves det som bra.

Det er også gjort forskjellige tiltak for å rekruttere til de forskjellige valgene som skal avholdes, heriblant omvalget til leder av AU.

Arild Johannessen er oppmeldt til å sitte i VK frem til medlem av komiteen er supplert.

Planleggingsarbeidet for Studentseminar og SuperWeekend på Trysil har startet. Program og invitasjon kommer snart.

SRS Lillehammer:

Startet uken med Studentrådsmøte og opplæring for tillitsvalgte. Oppmøte på ca 50 personer. Det ble også gjennomført valg til resterende verv i SRS. Elleve kandidater til fem verv.

Det ble gjennomført stand på onsdag der formålet var å være synlig for studentmassen samt å rekruttere til verv både sentralt og lokalt.

Det avholdes SRS onsdag neste uke, hvor fokuset vil å være å bli kjent innad i det nye styret.

Hamar:

Det har blitt gjennomført opplæring og oppfølging av klassetillitsvalgte. Det var godt oppmøte, ca 40-50 personer. Første studentrådsmøte er gjennomført, hvor fokuset lå på hva vervene innebærer. Det ble også gjennomført valg til resterende verv i SRS, der ni kandidater stilte til fem verv.



Elverum:

Gjennomført studentrådsmøte, og fikk hjelp av fakultetet til å innkalle klassesillitsvalgte ettersom kontaktlistene ikke da var klare enda. Hadde et oppmøte på ca 25 personer. Det ble avholdt valg til resterende verv i SRS, åtte kandidater til fem plasser. Det ble litt frafall til opplæringen HINN hadde, hvor det estimeres at ca 15 personer var igjen.

Det er avholdt stand. Her ble resterende studentkalendere delt ut, og fokuset på standen var å informere om StInn og rekruttere til valgene.

Rena:

Gjennomført studentrådsmøte, hvor det ble jobbet opp mot handlingsplan og årshjul mot den Organisatoriske strategiplanen. Det var et oppmøte på ca 40-50 personer på SR, som sannsynligvis er ny rekord på Rena. Da ble det også valgt inn til resterende verv i SRS. Akklamasjon til de fleste vervene, men tre kandidater stilte til vervet «Internasjonalt ansvarlig».

Det er jobbet strategisk mot målene i Organisatorisk strategiplan og Politisk plattform, og planen er sendt til AU via e-post.

Studieprogramansvarlige på Rena har blitt feilinformert da de skulle avholde valg til klassesillitsvalgte. Det ble da også valgt inn fakultetsrepresentanter fra hver klasse. SRS har jobbet rundt dette, og tiltak for å rette på dette er gjennomført. Det kan være aktuelt å avholde omvalg i noen klasser.

Det er også gjennomført stand, der fokuset var å rekruttere til verv både lokalt og sentralt.

Etter ønske fra Seminaret som ble avholdt 1.-2. september har SRS Rena formulert stillingsinstruksjoner og sendt til orientering til de andre SRS-ene.

Blæstad:

Ettersom det ikke er så mange klasser på Blæstad har SRS gått fra klasse til klasse og gjennomført valgene av klassesillitsvalgte for å sikre kvalitet i prosessen. Det ble da også informert generelt om StInn. Det har også her blitt gjennomført opplæring av klassesillitsvalgte, både av StInn og med HINN.

Det oppleves at engasjementet er høyt på Blæstad, noe som oppleves som veldig bra av både SRS og SST.

Resterende verv i SRS er valgt for perioden, og første møte i SRS blir avholdt med bollebaking og idemyldring rundt hvordan man kan koble lokale tiltak til Organisatorisk strategiplan.

I «Blæstad-saken» har det nå blitt satt i gang en revidering av studieprogrammene, og SRS anser prosessen som svært dårlig. Som et svar på dette har Torje Martnes i arbeidsgruppa valgt å ta ut dissens, og SRS har sendt et brev til rektor hvor de uttrykker dette. Rektor har svart og ønsker et møte med StInn vedrørende saken. SRS Blæstad har også i arbeid med å skrive en resolusjon i saken som de ønsker å fremme for Parlamentet på PM5. Parlamentet orienteres om sakens progresjon på PM4.



SST-16/18 Status i Høgskolens arbeid med Universitetssøknad og implementering av Kvalitetssystemet

BAKGRUNN:

En av Høgskolen i Innlandets største prioriteringer for tiden er å tilrettelegge for å søke om å bli akkreditert som universitet, og arbeidet har foregått siden høgskolene ble fusjonert.

Siden fusjonen har høgskolen også jobbet med å lage et godt kvalitetssikringssystem som skal sikre god kvalitet i utdanningen Høgskolen i Innlandet tilbyr.

SAKSFREMLEGG:

Prorektor Utdanning ved Høgskolen i Innlandet Stine Grønvold kommer for å orientere om arbeidet med universitetssøknaden og implementeringen av Kvalitetssikringssystemet går.

FORSLAG:

01: Sentralstyret tar orienteringen til etterretning.

VEDTAK:

01: Vedtatt

SST-17/18 SHOT-undersøkelsen

BAKGRUNN:

På vårsemesteret ble det sendt ut en nasjonal undersøkelse som heter Studentenes helse og trivselsundersøkelse. Resultatene fra denne undersøkelsen kom på onsdag (05.09.18), og det er et ønske fra AU om at vi skal snakke om dette.

SAKSFREMLEGG:

Kommer på møtet.

FORSLAG:

01: Sentralstyret tar orienteringen til etterretning.

VEDTAK:

01: Vedtatt



SST-18/18 Møteplan for SST

BAKGRUNN:

Utdrag fra vedtektene «3.4 Møtevirksomhet

Møteplan bestemmes av sentralstyret ved første ordinære møte det gjeldende semesteret. Arbeidsutvalget bestemmer når første ordinære møte skal avholdes hvert semester»

SAKSFREMLEGG:

Sentralstyremøtene skal være i forkant av parlamentsmøtene med hvert fall 1 uke i forkant. Som innstillende organ er det viktig at alle saker som skal i parlamentet, tas gjennom SST.

FORSLAG:

01: Sentralstyret vedtar møteplan for høstsemesteret.

VEDTAK:

01: Vedtatt

SST5 avholdes 29.09.18 på Trysil, og SST6 avholdes 08.11.18 på Hamar.



SST-19/18 Opplæring av Studentrådsstyrene

BAKGRUNN:

Vi arrangerer et seminar 1-2.september, mens resten av styrene på de lokale studiestedene velges i løpet av uken etter dette seminaret tar sted.

Derfor ønskes det en diskusjon på hvorvidt om vi skal sørge for en opplæring av disse resterende medlemmene av studentrådsstyrene.

SAKSFREMLEGG:

Konsekvensen hvis man ikke har en opplæring med resten av studentrådsstyrene er at de sitter igjen med lite informasjon på hva deres rolle i studentrådsstyret og StInn for øvrig får ut på.

På den ene siden så kan en opplæring adressere oppgaver og gi informasjon om StInn som organisasjon – og også potensielt gjøre det litt lettere for studentrådsledere og nestledere å kunne fokusere på daglig drift av studentrådsstyret.

Det er uansett viktig å høre med Sentralstyret om hva som er ønskelig, slik at man kan utlyse et behov eller ikke et behov for det. Arbeidsutvalget ved leder og nestleder skal bistå med opplæring på lokalt og sentralt nivå – så dette er noe vi kan hjelpe til med.

Hvis man ser på en løsning hvor man vil samle alle sammen, så kan dette være en mulig modell for hvordan det skal gjennomføres. Da det er sagt så kan dette igjen føre til økonomiske spørsmål, typisk «skal vi samle alle sammen på ett sted?» så fører dette til reiseregninger, mat og potensielt overnattingsutgifter.

FORSLAG:

01: Sentralstyret diskuterer om dette er ønskelig eller ikke.

VEDTAK:

01: Vedtatt



SST-20/18 Internasjonale studenter og StInn

BAKGRUNN:

På møte i arbeidsutvalget 23.august kom det en sak fra velferd og læringsmiljøpolitisk ansvarlig hvor det var ønskelig å diskutere rundt hvordan vi skal være tilgjengelig for internasjonale studenter. Det vedtaket som fattet: 01: Arbeidsutvalget sørger for at essensen av diskusjonen blir et pekepinn på arbeidet som skal gjøres framover.

Essensen av diskusjon lyder som følger:

«Oversette mail-signaturer, verv. Dette tas opp på neste møte.

Utfordringer med at hvis man legger opp til at diskusjoner skal være på engelsk så kan noen utelates fra diskusjonen fordi de føler seg mindre kompetent i fagspråket. På den andre siden vil man utelate engelskspråklige fra diskusjonen hvis man ikke legger opp til en engelsk debatt.

Videre hvordan sikrer man at intensjonen bevares i en oversettelse? Skal forslagsstillere måtte fremme et norsk og engelsk forslag? Da kan man oppnå samme problemstilling som tidligere nevnt.

Dette er en debatt parlamentet bør ta, og de må også ta stilling til hvilke områder som skal prioriteres hvis man ikke skal oversette og legge til rette for alt».

Vil også nevne at i denne sammenheng så man også på hvordan andre studentdemokratier i Norge har løst dette.

På AU-møtet som ble holdt 31.august så oversatte vi vervene innad i AU: dette ble følgende oversettelser:

- Leder = President
- Nestleder= Vice President
- Fag og forskningspolitisk ansvarlig= Head of academics and research
- Velferds og læringsmiljøpolitisk ansvarlig = Head of welfare and learningenvironment
- Kommunikasjonsansvarlig = Head of Communication
- Arbeidsutvalget = Excecutive Comitee.

SAKSFREMLEGG:

Det er ønskelig å gjøre våre internasjonale studenter kjent med StInn, og i hvert fall imøtekomme med oversatte verv og organer – slik at når vi får potensielle henvendelser vet man hva man skal kalle seg for.

I tillegg så ser Arbeidsutvalget at dette er noe som også er greit å formalisere – slik at alle har en oversettelse å forholde seg til. Hvis alle skal ha en egen oversettelse kan det bli både forvirring innad i organisasjonen vår, men også utad til studentmassen.

Vi har en mulighet til å nå ut til en større del av studentmassen, og dette kan også gjøre det lettere for internasjonale studenter og henvende seg til oss med saker de har. Det å oversette verv og organer kan gjøre slik at StInn fremstår som mer mottakelig for henvendelser enn det vi kanskje gjør i dag.



I tillegg kan dette føre til at vi er nødt til å ta en diskusjon på hvorvidt vi skal inkludere internasjonale studenter til å være en del av en studentorganisasjon som ikke bare kjemper for norske studenter, vi kjemper for alle studenter (uansett hvor de kommer i fra) – så lenge de er student ved HINN.

FORSLAG:

- 01: Sentralstyret jobber for at det blir igangsatt et arbeid med oversettelse av verv.
- 02: Sentralstyret gir Arbeidsutvalget fullmakt til å komme med forslag til oversettelser, og ber om at dette framlegges på neste SST-møte.

VEDTAK:

- 01: Avvist
- 02: Vedtatt



Saksoppmelder:

Saksfremlegger:

SST-21/18 Diskutere endring av vedtak § 8.6

Vedtaksdyktighet

BAKGRUNN:

I vedtektene står det i § 8.6 Vedtaksdyktighet at Studentrådet er vedtaksdyktig når minst 50% av klassene (som ikke er samlingsbaserte eller nettbaserte) er representerte med minst en tillitsvalgt tilstede.

Jeg har ikke fått en fullstendig oversikt, men jeg har telt antall studier som skal ha tillitsvalgte og kommet frem til 26 studier. Av dem blir det minst 59 klasser, med forbehold på litt regnefeil.

For å være vedtaksdyktige må derfor en tillitsvalgt fra minst 30 klasser være representert på Lillehammer.

Ved møtene vi hadde forrige skoleår var det mellom 20 og 40 studenter som møtte opp, men mest sannsynlig var det under 15 ulike klasser representert ved møtene, siden det var flere representanter fra hver klasse. Ved hjelp av den nye registreringsmetoden av tillitsvalgte håper vi at oppmøtet vil bli høyere på Lillehammer, men 50% er fortsatt en stor utfordring.

Derfor ønsker vi å diskutere muligheten for å endre vedtektene slik at vi lettere kan bli vedtaksdyktige.

Har regnet ut ulik prosent oppmøte og hva det tilsier i antall klasser, med utgangspunkt i min uoffisielle utregning av antall klasser på Lillehammer

20%=11.8

25%=14.75

30%=17.7

35%=20.65

40%=23.6

45%=26.55

SAKSFREMLEGG:

Konsekvensene er at oppmøtet kan bli dårligere. Hvis vi må samle 50% av klassene så vil/må SRS jobbe mer for å få ut informasjonen og kalle inn til SR-møter. Ved å senke kravet for vedtaksdyktighet kan det føre til at SRS ikke prioriterer å få ut god nok informasjon til alle studentene om at det er SR-møter. Dette fører til at SR ikke får god og variert deltakelse, som igjen kan føre til at vedtakene som blir fattet og diskusjonen går den vegen SRS vil. Vi får altså ikke frem mangfoldet i diskusjonene og avgjørelsene.

Det er også viktig at det er krav til hvem som kan senke vedtaksdyktighetskravet, slik at det ikke blir for få tillitsvalgte på møtene på de andre studiestedene.

I tillegg må SRS ved Lillehammer, og andre studiesteder hvis de faller under unntaket, passe på at alle studenter blir informert om SR-møtene og at tillitsvalgte blir kalt inn i god tid.

Når vi skal bestemme for ny prosent for vedtaksdyktighet er det også viktig å tenke på at studiestedene utvider seg og at det fort vil bli enda flere klasser på de ulike studiestedene. Så skal vi lage en endring nå for de nærmeste årene eller en endring som kan forbli i lang tid?



FORSLAG:

Forslag 01:

SST vedtar å sende endringsforslag på §8.6 i Vedtektene til Parlamentet

Utkast på endringsforslag:

Fra:

§ 8.6 Vedtaksdyktighet

Studentrådet er vedtaksdyktig når minst 50% av klassene (som ikke er samlingsbaserte eller nettbaserte) er representerte med minst en tillitsvalgt tilstede

til:

§ 8.6 Vedtaksdyktighet

(1) Studentrådet er vedtaksdyktig når minst 50% av klassene er representerte med minst en tillitsvalgt

a. Klasser på samlingsbaserte eller nettbaserte studier regnes ikke

(2) Unntatt fra vedtekten er:

a. Studiesteder med mer enn 40 klasser

(3) Studentråd som er unntatt fra vedtekten er vedtaksdyktige når minst 25% av klassene er representert med minst en tillitsvalgt

Forslag 02:

SST debatterer saken og AU tar innspillene med seg og utreder saken ytterligere. Forslag legges frem på SST5.

VEDTAK:

01: Avvist

02: Vedtatt



SST-22/18 Behandle saker til PM4**SAKSFREMLEGG:**

Sentralstyret skal jf. vedtektene § 3.1 innstille på saker til parlamentet, med unntak av val som blir gjort av valgkomiteen (VK). Arbeidsutvalet er sakbehandlarar i saker som sentralstyret skal innstille på til parlamentet. I Innstillingar av saker til parlamentet skal også sentralstyret innstille på innkomne endringsforslag.

Det er for øyeblikket ikke meldt opp noen saker til parlamentet. Saker som evt blir oppmeldt ettersendes til møtet.

FORSLAG:

01: Sentralstyret innstiller på saker til Parlamentet

VEDTAK:

01: Vedtatt

Følgende innstillinger ble gjort:

Saksnr	Forslag	Forslag	Innstilling
PM-01/18	01	Innkalling godkjennes	Vedtatt
	02	Sakslisten godkjennes	Vedtatt
PM-02/18	01	Protokoll fra møtet 01.06.2018 godkjennes	Vedtatt
	02	Protokoll fra møtet 29.08.2018 godkjennes	Ikke realitetsbehandlet
PM-03/18	01	Parlamentet tar orienteringene til etterretning	Vedtatt
PM-39/18	01	Parlamentet tar orienteringene til etterretning	Vedtatt
PM-44/18	01	Parlamentet tar orienteringene til etterretning	Vedtatt
	02	Parlamentet vedtar at saken skal diskuteres på neste møte	Vedtatt
PM-20/18	01	Parlamentet vedtar forretningsorden for 2018/2019	Vedtatt
		Vedtar med endring om å endre frist for innsending av saker fra 14 til sju dager	Avvist
PM-40/18	01	Møteplan for Parlamentet høsten 2018	Vedtatt
PM-41/18	01	Parlamentet kommer med innspill til avtalen	Vedtatt
	02	AU mottar forhandlingsrett og signaturret. Parlamentet orienteres om utfallet av avtalen	Vedtatt
PM-42/18	01	Parlamentet kommer med innspill til avtalen	Vedtatt
	02	AU mottar forhandlingsrett og signaturret. Parlamentet orienteres om utfallet av avtalen	Vedtatt
PM-43/18	01	Det opprettes en arbeidsgruppe i saken som skal utarbeide forslag til resolusjon	Vedtatt

Lisa Marie Mandfloen ønsket følgende protokolltilførsel vedrørende sak PM-40/18:

«Som leder av StInn er man ansvarlig for å holde budsjettet og regnskapet i balanse. Per dags dato så har ikke leder informasjon om hvor mye det vil koste for å avholde et møte på Blæstad. Vi har utregninger som ble gjort i fjor, men dette var kun basert på transport v/ samkjøring /carpooling) – og ikke på mat og drikke som også er en stor kostnad på et parlamentsmøte. På studiested Blæstad er det ikke Studentsamskipnaden i Innlandet som selger mat, så det er ikke muligheter for



sammenligninger av priser. Uten denne informasjon ønsker ikke leder å ta en beslutning på hvor møtet skal være.»

Møtet ble lukket kl 18:00



